

國立臺灣大學醫學院藥理學(科)研究所
誠徵助理教授/副教授/教授

一、應徵資格：

1. 具有生物醫學相關領域之博士學位
2. 博士後研究經驗至少一年或助理教授以上資歷
3. 具有獨立研究能力及藥理學相關教學能力者

二、檢附資料：

1. 詳細履歷表及自傳

(含完整著作目錄、學術成就、學經歷證件影本、重要獲獎記錄及其他有助於瞭解申請者之資料)

2. 過去教學及研究成果大綱

3. 未來五年教學及研究計畫書

4. 代表著作至多 4 篇，且至少有 2 篇為第一作者或通訊作者

(上述請以 PDF 電子檔依序排列，並於截止日前寄至藥理所聯絡人信箱)

5. 推薦函三封：

(請推薦人直接 email 至藥理所聯絡人信箱)

三、截止日期: 114 年 3 月 28 日(星期五)下午 5 時前寄達藥理所。

四、預定起聘日期：115 年 2 月 1 日

(實際將依本校新聘教師作業程序而定)

五、聯絡人：沈艷默小姐

信箱：momoshen@ntu.edu.tw

電話：886-2-23123456 轉 288328

地址：10051 台北市中正區仁愛路一段一號 11 樓

No.1, Sec. 1, Jen Ai Rd., Taipei 100, Taiwan R.O.C.

網頁：<https://www.mc.ntu.edu.tw/pharmacology/Index.action>

Faculty Position Opening

Department and Graduate Institute of Pharmacology National Taiwan University College of Medicine

The Department and Graduate Institute of Pharmacology at National Taiwan University College of Medicine invites applications for a **tenure-track faculty position** at the level of **Assistant, Associate, or Full Professor**.

I. Position Qualifications:

1. A Ph.D. in Biomedical Sciences or related fields.
2. At least one year of postdoctoral experience or qualifications equivalent to Assistant Professor or higher.
3. Proven ability to conduct independent research.
4. Established capability to teach Pharmacology.

II. Required Application Materials

Please submit the following documents as a single PDF file in the specified order:

1. **Resume/Autobiography**, including:

- (1) A complete list of publications, patents and other academic achievements,
- (2) Copies of your Ph.D. diploma and certificates for significant awards
- (3) Any additional information that may support your application.

2. **Outline of Teaching Experience and Research Achievements**

3. **Proposed Teaching and Research Plan** for the next five years.

4. **Four representative publications**, including at least two publications in which the candidate is the first or corresponding author.

Please email the combined PDF file to Ms. Shen Yanmo (momoshen@ntu.edu.tw) by 5:00 pm (GMT+8) on March 28, 2025.)

5. **Three Recommendation Letters**

Referees must email their letters directly to the contact person Ms. Shen Yanmo before Mar 28, 2025.

III. Application Deadline: 5:00 pm (GMT+8) March 28, 2025

IV. Appointment Start Date

The position will begin on February 1, 2026, or shortly thereafter, depending on the timeline of the faculty recruitment process at National Taiwan University.

V. Contact Information

Contact person: Ms. Shen Yanmo

Email: momoshen@ntu.edu.tw

Tel: +886-2-23123456 ext. 288328

Address: Department and Graduate Institute of Pharmacology, National Taiwan University
College of Medicine F.11, No. 1, Sec. 1, Ren-Ai Road, Taipei 100233, Taiwan

For more information, please visit our website:

https://www.mc.ntu.edu.tw/pharmacology/Index.action?l=en_US